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Rada Gminy Lubomino 

 

PROTOKÓŁ Nr XXVIII/2021 

z XXVIII Sesji Rady Gminy Lubomino 

 

z dnia 23 listopada 2021 roku 

 

 

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA SESJI 

 

Lp
. 

Nazwisko Imię Status 

 

1 Beczak Magdalena obecna 

 

2 Chyżyński 
 

Adam obecny 

3 Czaplicka 

 

Izabela obecna 

4 Grablewski 
 

Wiesław obecny 

5 Karpiński 
 

Józef obecny 

6 Krysik 

 

Dariusz obecny 

7 Lisowski 
 

Tomasz obecny 

8 Łosiewicz 

 

Jarosław obecny 

9 Naguszewski 
 

Zdzisław obecny 

10 Perdian 

 

Andrzej obecny 

11 Przybyszewski 
 

Damian obecny 

12 Sienkiewicz 

 

Stanisław nieobecny 

13 Stańczyk 

 

Zbigniew obecny 

14 Świtalski 
 

Robert obecny 

15 Wieczorek 

 

Adam obecny 

 

Obecni 14 

wszyscy 15 

procent 93,34 % 

Kworum zostało osiągnięte 
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Ad.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
Pełny przebieg pkt 1 odzwierciedla transmisja z obrad (czas: 0:45 – 7:10) 

 

XXVIII Sesja Rady Gminy Lubomino odbyła się w Zespole Szkół w Lubominie – aula II 

piętro. 

Początek posiedzenia o godz.: 1300 . 

Zakończenie posiedzenia o godz.: 1720. 
 

Listy obecności radnych, sołtysów oraz gości stanowią załączniki nr 1,2 i 3  do nin. protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka dokonała otwarcia XXVIII Sesji Rady Gminy 

Lubomino informując, że sesja została zwołana na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 

marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. 2020 poz. 713 ) oraz § 40 ust.1 Statutu Gminy 

Lubomino stanowiącego załącznik do Uchwały nr XII/83/2019 Rady Gminy Lubomino z dnia 

28 listopada 2019 roku (Dz.Urz. Woj. Warm.-Maz., z 2020r. poz.37). 
 

Decyzję pozostania w maskach pozostawiła zebranym. 
 

Następnie w oparciu o listę obecności radnych stwierdziła prawomocność obrad i przedstawiła 

proponowany  porządek obrad, który został przesłany radnym wraz z zawiadomieniem o 

zwołani u sesji. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Lubomino na lata 2021-2030. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Lubomino na rok 2021. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania 

dotacji celowej dla podmiotów prowadzących klub dziecięcy na terenie Gminy Lubomino 

w roku 2022. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia opłaty za usługi przewozowe 

wykonywane gminną komunikacją publiczną której organizatorem jest Gmina Lubomino. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Lubomino. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę w trybie 

bezprzetargowym części niezabudowanej nieruchomości gruntowej położonej w 

miejscowości Wolnica, gmina Lubomino, na okres powyżej trzech lat. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego Programu 

Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy Lubomino na lata 2022 – 2026. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Rocznego programu współpracy 

Gminy Lubomino z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w 

art.3 ust.3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2022. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w mieszkaniu chronionym. 

12. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Lubomino w roku szkolnym 

2020/2021 w tym o wynikach egzaminu ósmoklasistów. 

13. Informacja dotycząca oświadczeń majątkowych radnych, pracowników UG i kierowników 

jednostek organizacyjnych gminy. 

14. Informacja o działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

15. Wolne wnioski, informacje i oświadczenia oraz interpelacje i zapytania. 
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16. Zamknięcie obrad. 
 

Radny Dariusz Krysik zawnioskował, aby pkt. 14 i 15 porządku obrad / Informacja o 

działalności Wójta w okresie międzysesyjnym oraz wolne wnioski, informacje i oświadczenia 

oraz interpelacje i zapytania/  przesunąć w miejsce pkt. 2 i 3 porządku obrad. 
 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Za wnioskiem głosowało 6 radnych, przeciw – 7, 

wstrzymało się – 1. Wniosek został odrzucony.   
 

Radny Robert Świtalski zapytał o stan zdrowia Przewodniczącej Rady Gminy w związku z 

tym, że blado wygląda i ledwo mówi oraz czy jest w stanie prowadzić obrady. 
 

Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka poinformowała, że nie jest to sprawa radnego i 

przeszła do kolejnego punktu porządku obrad. 
 

Ad.2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Lubomino na lata 2021-2030. 
Pełny przebieg pkt 2  odzwierciedla transmisja z obrad (czas: 7:10 – 24:25 ) 

 

W związku z zakłócaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady zwróciła po raz pierwszy 

uwagę Radnemu Robertowi Świtalskiemu. 
 

Radny Robert Świtalski zabierając głos powiedział, że wszystko co mówi jest ważne 

ponieważ dotyczy zdrowia wszystkich obecnych. Poprosił o zaprotokołowanie, iż domaga się, 
aby Przewodnicząca Rady zechciała  powiedzieć czy czuje się dobrze czy słabo. Jeśli czuje się 
dobrze niech podda się zmierzeniu temperatury, żeby było wiadomo czy ma właściwą.  
 

Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka odpowiedziała, że czuje się dobrze i odmawia 

poddaniu się badaniu, gdyż ma do tego prawo. Ponownie poprosiła, aby Radny Robert Świtalski 

nie przeszkadzał w prowadzeniu obrad. 
 

Radny Robert Świtalski oraz Radny Jarosław Łosiewicz wnioskowali o przerwę w 

obradach. 
 

Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka poddał pod głosowanie wniosek radnych. 
 

Radny Robert Świtalski oraz Radny Jarosław Łosiewicz stwierdzili, że przerw w obradach 

radni nie głosują. 
 

Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka powiedziała że można głosować bądź nie. Statut 

Gminy Lubomino tego nie określa.  
 

Marzena Sulikowska-Kołakowska Radca Prawny  zabierając głos poinformowała, że nie 

głosuje się przerwy w obradach. Przerwę zarządza Przewodnicząca Rady jeśli uzna ją za 

zasadną. 
 

Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka powiedziała, że wobec tego nie uznaje przerwy w 

obradach za zasadną.  
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Radny Jarosław Łosiewicz poprosił o zaprotokołowanie odmowy ogłoszenia przerwy na 

wniosek radnych. 
 

W związku z tym, że Radny Robert Świtalski w dalszym ciągu zakłócał kontynuowanie obrad, 

Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka zwróciła się z pytaniem do Pani Marzeny 

Sulikowskiej – Kołakowskiej Radcy Prawnego czy może interweniować w jakiś inny sposób? 

 

Marzena Sulikowska-Kołakowska Radca Prawny   odpowiedziała, że jedyną możliwością 
jaką ma prowadzący obrady jest przywołanie radnego do porządku jeżeli swoim zachowaniem 

narusza godność, ośmiesza bądź mówi nie na temat. Jeśli po raz wtóry nie zostanie to 

uwzględnione,  odnotowuje się w protokole iż został przywołany do porządku i został jemu 

odebrany głos. Na obecną chwilę trudno jest odebrać radnemu głos skoro nawet nikt tego głosu 

radnemu nie udzielił.  
 

Radny Robert Świtalski zwrócił się z pytaniem do Pani Marzeny Sulikowskiej -Kołakowskiej 

Radcy Prawnego jak prawnie wygląda sytuacja jeśli istnieje podejrzenie, że prowadząca obrady 

nie jest w pełni zdrowa? 

 

Marzena Sulikowska-Kołakowska Radca Prawny powiedziała, że jako radca prawny nie 

może wypowiadać się o stanie zdrowia. Pani Przewodnicząca jest osobą dorosłą, 
odpowiedzialną i jak widać stan zdrowia nie przeszkadza jej w prowadzeniu obrad. 
 

Radny Robert Świtalski ponownie wnioskował o przerwę w obradach. 
 

Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka dodała, że art. 23 kodeksu cywilnego chroni jej 

wrażliwe dane osobowe. Następnie prosiła o zabranie głosu Pani Marię Wojtczak Skarbnika 

Gminy. 
 

Skarbnik Gminy Maria Wojtczak przedstawiła projekt uchwały wraz z objaśnieniami 

wartości przyjętych w wieloletniej prognozie finansowej na lata 2021 – 2030 Gminy Lubomino. 

Nie było pytań do projektu uchwały. 
 

Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka  poinformowała, że Komisja Budżetu i Finansów  

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie przy 5 głosach „za” i 1 głosie „wstrzymującym się”. 
 

Poniżej imienny wykaz głosowań. 
głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Lubomino na lata 2021-2030 

wynik Głosowanie zakończone  wynikiem :przyjęto 

typ Głosowanie jawne imienne 

większość  Bezwzględna ustawowego składu rady 

Podsumowanie 

status ilość status ilość 
ZA 8 uprawnionych 14 

PRZECIW 6 oddanych głosów 14 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 nieoddanych głosów 0 

Wyniki imienne 

Lp. Nazwisko Imię GŁOS 

1 BECZAK  Magdalena ZA 

2 CHYŻYŃSKI  Adam PRZECIW 
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3 CZAPLICKA  Izabela ZA 

4 GRABLEWSKI  Wiesław ZA 

5 KARPIŃSKI  Józef ZA 

6 KRYSIK  Dariusz PRZECIW 

7 LISOWSKI  Tomasz ZA 

8 ŁOSIEWICZ  Jarosław PRZECIW 

9 NAGUSZEWSKI  Zdzisław ZA 

10 PERDIAN  Andrzej ZA 

11 PRZYBYSZEWSKI  Damian PRZECIW 

12 SIENKIEWICZ  Stanisław - 

13 STAŃCZYK  Zbigniew ZA 

14 ŚWITALSKI  Robert PRZECIW 

15 WIECZOREK  Adam PRZECIW 

 

Rada Gminy Lubomino podjęła Uchwałę NR XXVIII/186/2021 z dnia 23 listopada 2021 

roku rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Lubomino na lata 2021-2030. 
 

Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka odczytała uchwałę. 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Ad.3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Lubomino na 
rok 2021.  
Pełny przebieg pkt 3 odzwierciedla transmisja z obrad (czas: 24:25 – 39:00) 

 

Skarbnik Gminy Maria Wojtczak przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały.  

Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka  poinformowała, że Komisja Budżetu i Finansów  

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie przy 5 głosach „za” i 1 głosie „wstrzymującym się”. 

Nie było pytań do projektu uchwały. 

Poniżej imienny wykaz głosowań. 
głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Lubomino na rok 2021. 

wynik Głosowanie zakończone  wynikiem :przyjęto 

typ Głosowanie jawne imienne 

większość  Bezwzględna ustawowego składu rady 

Podsumowanie 

status ilość status ilość 
ZA 8 uprawnionych 14 

PRZECIW 6 oddanych głosów 14 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 nieoddanych głosów 0 

Wyniki imienne 

Lp. Nazwisko Imię GŁOS 

1 BECZAK  Magdalena ZA 

2 CHYŻYŃSKI  Adam PRZECIW 

3 CZAPLICKA  Izabela ZA 

4 GRABLEWSKI  Wiesław ZA 
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5 KARPIŃSKI  Józef ZA 

6 KRYSIK  Dariusz PRZECIW 

7 LISOWSKI  Tomasz ZA 

8 ŁOSIEWICZ  Jarosław PRZECIW 

9 NAGUSZEWSKI  Zdzisław ZA 

10 PERDIAN  Andrzej ZA 

11 PRZYBYSZEWSKI  Damian PRZECIW 

12 SIENKIEWICZ  Stanisław - 

13 STAŃCZYK  Zbigniew ZA 

14 ŚWITALSKI  Robert PRZECIW 

15 WIECZOREK  Adam PRZECIW 

 

Rada Gminy Lubomino podjęła Uchwałę NR XXVIII/187/2021 z dnia 23 listopada 2021 

roku w sprawie zmian w budżecie Gminy Lubomino na rok 2021. 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka po odczytaniu uchwały ogłosiła przerwę w 

obradach (czas: 39:00 – 53:05). 

 

Ad.4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia stawek podatku od 
nieruchomości.  
Pełny przebieg pkt 4 odzwierciedla transmisja z obrad (czas: 53:05 – 1:00:55) 

 

Wójt Gminy Andrzej Mazur przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały.  
 

Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka  poinformowała, że: 

Komisja Budżetu i Finansów  zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie jednogłośnie przy 6 

głosach  ”za”. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie przy 3 głosach 

„za” i 1 głosie „wstrzymującym”. 

Komisja Rewizyjna zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie przy 6 głosach ”za” i 1 głosie 

„wstrzymującym”.  

Komisja Rolnictwa, Inicjatyw Gospodarczych i Samorządu Terytorialnego zaopiniowała 

projekt uchwały pozytywnie przy 1 głosie „za” i 2 głosach „wstrzymujących”. 

Komisja Kultury, Oświaty i Promocji Gminy zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie przy 3 

głosach „za” i 2 głosach „wstrzymujących”. 
 

Nie było pytań do projektu uchwały. 

Poniżej imienny wykaz głosowań. 
głosowanie Rozpatrzenie projektu  uchwały w sprawie określenia stawek podatku od 

nieruchomości. 

wynik Głosowanie zakończone  wynikiem :przyjęto 

typ Głosowanie jawne imienne 

większość  bezwzględna ustawowego składu rady 

Podsumowanie 

status ilość status ilość 
ZA 8 uprawnionych 14 

PRZECIW 6 oddanych głosów 14 
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WSTRZYMAŁO SIĘ 0 nieoddanych głosów 0 

Wyniki imienne 

Lp. Nazwisko Imię GŁOS 

1 BECZAK  Magdalena ZA 

2 CHYŻYŃSKI  Adam PRZECIW 

3 CZAPLICKA  Izabela ZA 

4 GRABLEWSKI  Wiesław ZA 

5 KARPIŃSKI  Józef ZA 

6 KRYSIK  Dariusz PRZECIW 

7 LISOWSKI  Tomasz ZA 

8 ŁOSIEWICZ  Jarosław PRZECIW 

9 NAGUSZEWSKI  Zdzisław ZA 

10 PERDIAN  Andrzej ZA 

11 PRZYBYSZEWSKI  Damian PRZECIW 

12 SIENKIEWICZ  Stanisław - 

13 STAŃCZYK  Zbigniew ZA 

14 ŚWITALSKI  Robert PRZECIW 

15 WIECZOREK  Adam PRZECIW 

 

Rada Gminy Lubomino podjęła Uchwałę NR XXVIII/188/2021 z dnia 23 listopada 2021 

roku sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości. 
 

Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka odczytała uchwałę. 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad.5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz 
rozliczania dotacji celowej dla podmiotów prowadzących klub dziecięcy na terenie Gminy 
Lubomino w roku 2022. 
Pełny przebieg pkt 5 odzwierciedla transmisja z obrad (czas: 1:00:55 – 1:07:40) 

 

Joanna Karpińska – Koźlik inspektor UG przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 
 

Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka  poinformowała, że: 

Komisja Budżetu i Finansów  zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie przy 5 głosach „za” 

i 1 głosie „wstrzymującym się”. 

Komisja Kultury, Oświaty i Promocji Gminy zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie przy 

4 głosach „za” i 1 głosie „wstrzymującym”. 
 

Nie było pytań do projektu uchwały. 
 

Poniżej imienny wykaz głosowań. 
głosowanie Rozpatrzenie projektu  uchwały w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz 

rozliczania dotacji celowej dla podmiotów prowadzących klub dziecięcy na 

terenie Gminy Lubomino w roku 2022. 

wynik Głosowanie zakończone  wynikiem :przyjęto 

typ Głosowanie jawne imienne 

większość  bezwzględna ustawowego składu rady 

Podsumowanie 
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status ilość status ilość 
ZA 8 uprawnionych 14 

PRZECIW 6 oddanych głosów 14 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 nieoddanych głosów 0 

Wyniki imienne 

Lp. Nazwisko Imię GŁOS 

1 BECZAK  Magdalena ZA 

2 CHYŻYŃSKI  Adam PRZECIW 

3 CZAPLICKA  Izabela ZA 

4 GRABLEWSKI  Wiesław ZA 

5 KARPIŃSKI  Józef ZA 

6 KRYSIK  Dariusz PRZECIW 

7 LISOWSKI  Tomasz ZA 

8 ŁOSIEWICZ  Jarosław PRZECIW 

9 NAGUSZEWSKI  Zdzisław ZA 

10 PERDIAN  Andrzej ZA 

11 PRZYBYSZEWSKI  Damian PRZECIW 

12 SIENKIEWICZ  Stanisław - 

13 STAŃCZYK  Zbigniew ZA 

14 ŚWITALSKI  Robert PRZECIW 

15 WIECZOREK  Adam PRZECIW 

 

Rada Gminy Lubomino podjęła Uchwałę NR XXVIII/189/2021 z dnia 23 listopada 2021 

roku w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej dla 
podmiotów prowadzących klub dziecięcy na terenie Gminy Lubomino w roku 2022. 
 

Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka odczytała uchwałę. 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad.6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia opłaty za usługi przewozowe 
wykonywane gminną komunikacją publiczną której organizatorem jest Gmina 
Lubomino.  
Pełny przebieg pkt 6 odzwierciedla transmisja z obrad (czas: 1:07:40 – 1:18:05) 

 

Wójt Gminy Andrzej Mazur przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały.  
 

Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka  poinformowała, że: 

Komisja Budżetu i Finansów  zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie jednogłośnie przy 6 

głosach ”za”. 

Komisja Kultury, Oświaty i Promocji Gminy zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie 

jednogłośnie przy 5 głosach „za”. 

Komisja Rolnictwa, Inicjatyw Gospodarczych i Samorządu Terytorialnego   zaopiniowała 

projekt uchwały pozytywnie jednogłośnie przy 3 głosach „za”. 
 

Nie było pytań do projektu uchwały. 
 

Poniżej imienny wykaz głosowań. 
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głosowanie Rozpatrzenie projektu  uchwały w sprawie ustalenia opłaty za usługi 

przewozowe wykonywane gminną komunikacją publiczną której 

organizatorem jest Gmina Lubomino. 

wynik Głosowanie zakończone  wynikiem :przyjęto 

typ Głosowanie jawne imienne 

większość  bezwzględna ustawowego składu rady 

Podsumowanie 

status ilość status ilość 
ZA 8 uprawnionych 14 

PRZECIW 6 oddanych głosów 14 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 nieoddanych głosów 0 

Wyniki imienne 

Lp. Nazwisko Imię GŁOS 

1 BECZAK  Magdalena ZA 

2 CHYŻYŃSKI  Adam PRZECIW 

3 CZAPLICKA  Izabela ZA 

4 GRABLEWSKI  Wiesław ZA 

5 KARPIŃSKI  Józef ZA 

6 KRYSIK  Dariusz PRZECIW 

7 LISOWSKI  Tomasz ZA 

8 ŁOSIEWICZ  Jarosław PRZECIW 

9 NAGUSZEWSKI  Zdzisław ZA 

10 PERDIAN  Andrzej ZA 

11 PRZYBYSZEWSKI  Damian PRZECIW 

12 SIENKIEWICZ  Stanisław - 

13 STAŃCZYK  Zbigniew ZA 

14 ŚWITALSKI  Robert PRZECIW 

15 WIECZOREK  Adam PRZECIW 

 

Rada Gminy Lubomino podjęła Uchwałę NR XXVIII/190/2021 z dnia 23 listopada 2021 

roku w sprawie ustalenia opłaty za usługi przewozowe wykonywane gminną komunikacją 
publiczną której organizatorem jest Gmina Lubomino. 
 

Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka odczytała uchwałę. 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad.7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wynajmowania lokali wchodzących w 
skład mieszkaniowego zasobu Gminy Lubomino. 
Pełny przebieg pkt 7 odzwierciedla transmisja z obrad (czas: 1:18:05 – 1:23:50 ) 

 

Wójt Gminy Andrzej Mazur przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały.  
 

Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka  poinformowała, że: 

Komisja Rolnictwa, Inicjatyw Gospodarczych i Samorządu Terytorialnego   zaopiniowała 

projekt uchwały pozytywnie jednogłośnie przy 3 głosach „za”. 

Komisja Budżetu i Finansów  zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie jednogłośnie przy 6 

głosach ”za”. 
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Nie było pytań do projektu uchwały. 
 

Poniżej imienny wykaz głosowań. 
głosowanie Rozpatrzenie projektu  uchwały w sprawie wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Lubomino. 

wynik Głosowanie zakończone  wynikiem :przyjęto 

typ Głosowanie jawne imienne 

większość  bezwzględna ustawowego składu rady 

Podsumowanie 

status ilość status ilość 
ZA 8 uprawnionych 14 

PRZECIW 6 oddanych głosów 14 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 nieoddanych głosów 0 

Wyniki imienne 

Lp. Nazwisko Imię GŁOS 

1 BECZAK  Magdalena ZA 

2 CHYŻYŃSKI  Adam PRZECIW 

3 CZAPLICKA  Izabela ZA 

4 GRABLEWSKI  Wiesław ZA 

5 KARPIŃSKI  Józef ZA 

6 KRYSIK  Dariusz PRZECIW 

7 LISOWSKI  Tomasz ZA 

8 ŁOSIEWICZ  Jarosław PRZECIW 

9 NAGUSZEWSKI  Zdzisław ZA 

10 PERDIAN  Andrzej ZA 

11 PRZYBYSZEWSKI  Damian PRZECIW 

12 SIENKIEWICZ  Stanisław - 

13 STAŃCZYK  Zbigniew ZA 

14 ŚWITALSKI  Robert PRZECIW 

15 WIECZOREK  Adam PRZECIW 

 

Rada Gminy Lubomino podjęła Uchwałę NR XXVIII/191/2021 z dnia 23 listopada 2021 

roku w sprawie wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 
Gminy Lubomino. 
 

Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka odczytała uchwałę.  
 

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Radny Jarosław Łosiewicz zwrócił się z pytaniem do Pani Marzeny Sulikowskiej – 

Kołakowskiej czy odczytywanie uchwał jest obowiązkowe. 

 

Marzena Sulikowska-Kołakowska Radca Prawny odpowiedziała, że nie ma obowiązku 

odczytywania podjętych przez radę uchwał. Niezbędne jest jednak odczytanie numery podjętej 

uchwały. 
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Radny Jarosław Łosiewicz zawnioskował o nie odczytywanie uchwał. 

 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Za wnioskiem głosowało 12 radnych, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 2. Wniosek został przyjęty.   
 

 

Ad.8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę w trybie 
bezprzetargowym części niezabudowanej nieruchomości gruntowej położonej w 
miejscowości Wolnica, gmina Lubomino, na okres powyżej trzech lat. 
Pełny przebieg pkt 8 odzwierciedla transmisja z obrad (czas: 1:23:50 – 1:27:00 ) 

 

Wójt Gminy Andrzej Mazur przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały.  
 

Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka  poinformowała, że Komisja Rolnictwa, Inicjatyw 

Gospodarczych i Samorządu Terytorialnego   zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie 

jednogłośnie przy 3 głosach „za”. 
 

Nie było pytań do projektu uchwały. 
 

Poniżej imienny wykaz głosowań. 
głosowanie Rozpatrzenie projektu  uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę w 

trybie bezprzetargowym części niezabudowanej nieruchomości gruntowej 

położonej w miejscowości Wolnica, gmina Lubomino, na okres powyżej 

trzech lat. 

wynik Głosowanie zakończone  wynikiem :przyjęto 

typ Głosowanie jawne imienne 

większość  bezwzględna ustawowego składu rady 

Podsumowanie 

status ilość status ilość 
ZA 8 uprawnionych 14 

PRZECIW 6 oddanych głosów 14 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 nieoddanych głosów 0 

Wyniki imienne 

Lp. Nazwisko Imię GŁOS 

1 BECZAK  Magdalena ZA 

2 CHYŻYŃSKI  Adam PRZECIW 

3 CZAPLICKA  Izabela ZA 

4 GRABLEWSKI  Wiesław ZA 

5 KARPIŃSKI  Józef ZA 

6 KRYSIK  Dariusz PRZECIW 

7 LISOWSKI  Tomasz ZA 

8 ŁOSIEWICZ  Jarosław PRZECIW 

9 NAGUSZEWSKI  Zdzisław ZA 

10 PERDIAN  Andrzej ZA 

11 PRZYBYSZEWSKI  Damian PRZECIW 

12 SIENKIEWICZ  Stanisław - 

13 STAŃCZYK  Zbigniew ZA 

14 ŚWITALSKI  Robert PRZECIW 

15 WIECZOREK  Adam PRZECIW 
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Rada Gminy Lubomino podjęła Uchwałę NR XXVIII/192/2021 z dnia 23 listopada 2021 

roku w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę w trybie bezprzetargowym części 
niezabudowanej nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Wolnica, gmina 
Lubomino, na okres powyżej trzech lat. 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad.9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego Programu 
Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy Lubomino na lata 2022 – 2026. 
Pełny przebieg pkt 9 odzwierciedla transmisja z obrad (czas: 1:27:00 -1:30:45 ) 

 

Wójt Gminy Andrzej Mazur przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały.  
 

Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka  poinformowała, że: 

Komisja Rolnictwa, Inicjatyw Gospodarczych i Samorządu Terytorialnego  zaopiniowała 

projekt uchwały pozytywnie jednogłośnie przy 3 głosach „za”. 

Komisja Budżetu i Finansów  zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie jednogłośnie przy 6 

głosach ”za”. 
 

Nie było pytań do projektu uchwały. 
 

Poniżej imienny wykaz głosowań. 
głosowanie Rozpatrzenie projektu  uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego 

Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy Lubomino na 

lata 2022 – 2026. 

wynik Głosowanie zakończone  wynikiem :przyjęto 

typ Głosowanie jawne imienne 

większość  bezwzględna ustawowego składu rady 

Podsumowanie 

status ilość status ilość 
ZA 8 uprawnionych 14 

PRZECIW 6 oddanych głosów 14 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 nieoddanych głosów 0 

Wyniki imienne 

Lp. Nazwisko Imię GŁOS 

1 BECZAK  Magdalena ZA 

2 CHYŻYŃSKI  Adam PRZECIW 

3 CZAPLICKA  Izabela ZA 

4 GRABLEWSKI  Wiesław ZA 

5 KARPIŃSKI  Józef ZA 

6 KRYSIK  Dariusz PRZECIW 

7 LISOWSKI  Tomasz ZA 

8 ŁOSIEWICZ  Jarosław PRZECIW 

9 NAGUSZEWSKI  Zdzisław ZA 

10 PERDIAN  Andrzej ZA 

11 PRZYBYSZEWSKI  Damian PRZECIW 

12 SIENKIEWICZ  Stanisław - 

13 STAŃCZYK  Zbigniew ZA 
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14 ŚWITALSKI  Robert PRZECIW 

15 WIECZOREK  Adam PRZECIW 

 

Rada Gminy Lubomino podjęła Uchwałę NR XXVIII/193/2021 z dnia 23 listopada 2021 

roku w sprawie uchwalenia Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym 
Zasobem Gminy Lubomino na lata 2022 – 2026. 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

 

Ad.10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Rocznego programu 
współpracy Gminy Lubomino z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o 
których mowa w art.3 ust.3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 
na rok 2022. 
Pełny przebieg pkt 10 odzwierciedla transmisja z obrad (czas: 1:30:45 – 1:36:10 ) 

 

Joanna Karpińska-Koźlik zapoznała zebranych z projektem uchwały wraz z uzasadnieniem. 
 

Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka  poinformowała, że: 

Komisja Budżetu i Finansów  zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie przy 5 głosach „za” 

i 1 głosie „wstrzymującym się”. 

Komisja Kultury, Oświaty i Promocji Gminy zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie przy 2 

głosach „za” i 3 głosach „wstrzymujących”. 
 

Nie było pytań do projektu uchwały. 
 

Poniżej imienny wykaz głosowań. 
głosowanie Rozpatrzenie projektu  uchwały w sprawie uchwalenia Rocznego programu 

współpracy Gminy Lubomino z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na rok 2022. 

wynik Głosowanie zakończone  wynikiem :przyjęto 

typ Głosowanie jawne imienne 

większość  bezwzględna ustawowego składu rady 

Podsumowanie 

status ilość status ilość 
ZA 8 uprawnionych 14 

PRZECIW 6 oddanych głosów 14 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 nieoddanych głosów 0 

Wyniki imienne 

Lp. Nazwisko Imię GŁOS 

1 BECZAK  Magdalena ZA 

2 CHYŻYŃSKI  Adam PRZECIW 

3 CZAPLICKA  Izabela ZA 

4 GRABLEWSKI  Wiesław ZA 

5 KARPIŃSKI  Józef ZA 

6 KRYSIK  Dariusz PRZECIW 

7 LISOWSKI  Tomasz ZA 

8 ŁOSIEWICZ  Jarosław PRZECIW 
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9 NAGUSZEWSKI  Zdzisław ZA 

10 PERDIAN  Andrzej ZA 

11 PRZYBYSZEWSKI  Damian PRZECIW 

12 SIENKIEWICZ  Stanisław - 

13 STAŃCZYK  Zbigniew ZA 

14 ŚWITALSKI  Robert PRZECIW 

15 WIECZOREK  Adam PRZECIW 

 

Rada Gminy Lubomino podjęła Uchwałę NR XXVIII/194/2021 z dnia 23 listopada 2021 

roku w sprawie uchwalenia Rocznego programu współpracy Gminy Lubomino z 
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy o 
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2022. 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Ad.11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad 
ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniu chronionym. 
Pełny przebieg pkt 13 odzwierciedla transmisja z obrad (czas: 1:36:10 – 1:40:40 ) 

 

Magdalena Brążkiewicz Kierownik GOPS w Lubominie przedstawiła uzasadnienie do 

projektu uchwały.  
 

Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka  poinformowała, że: 

Komisja Budżetu i Finansów  zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie jednogłośnie przy 6 

głosach ”za”. 

Komisja Kultury, Oświaty i Promocji Gminy zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie 

jednogłośnie przy 5 głosach „za”. 
 

Nie było pytań do projektu uchwały. 
 

Poniżej imienny wykaz głosowań. 
głosowanie Rozpatrzenie projektu  uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad 

ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniu chronionym. 

wynik Głosowanie zakończone  wynikiem :przyjęto 

typ Głosowanie jawne imienne 

większość  bezwzględna ustawowego składu rady 

Podsumowanie 

status ilość status ilość 
ZA 8 uprawnionych 14 

PRZECIW 6 oddanych głosów 14 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 nieoddanych głosów 0 

Wyniki imienne 

Lp. Nazwisko Imię GŁOS 

1 BECZAK  Magdalena ZA 

2 CHYŻYŃSKI  Adam PRZECIW 

3 CZAPLICKA  Izabela ZA 

4 GRABLEWSKI  Wiesław ZA 

5 KARPIŃSKI  Józef ZA 

6 KRYSIK  Dariusz PRZECIW 
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7 LISOWSKI  Tomasz ZA 

8 ŁOSIEWICZ  Jarosław PRZECIW 

9 NAGUSZEWSKI  Zdzisław ZA 

10 PERDIAN  Andrzej ZA 

11 PRZYBYSZEWSKI  Damian PRZECIW 

12 SIENKIEWICZ  Stanisław - 

13 STAŃCZYK  Zbigniew ZA 

14 ŚWITALSKI  Robert PRZECIW 

15 WIECZOREK  Adam PRZECIW 

 

Rada Gminy Lubomino podjęła Uchwałę NR XXVIII/195/2021 z dnia 23 listopada 2021 

roku w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w 
mieszkaniu chronionym. 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

 

Ad.12. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Lubomino w roku 
szkolnym 2020/2021 w tym o wynikach egzaminu ósmoklasistów. 
Pełny przebieg pkt 12 odzwierciedla transmisja z obrad (czas: 1:40:40 – 1:41:10 ) 

 

Informacja została przesłana radnym wraz z zawiadomienie o zwołaniu sesji. Nie było pytań 
do informacji. 
 

Informacja stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  
 

Ad.13. Informacja dotycząca oświadczeń majątkowych radnych, pracowników UG i 
kierowników jednostek organizacyjnych gminy. 
Pełny przebieg pkt 13 odzwierciedla transmisja z obrad (czas: 1:41:10- 1:51:50) 

 

Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka przedstawiła informację na temat oświadczeń 

majątkowych złożonych przez radnych Gminy Lubomino. 
 

Informacja stanowi złącznik nr 15 do protokołu.  
 

Odczytała pismo z dnia 25.10.2021r. znak Or.2124.12.2021 Wójta Gminy Lubomino w sprawie 

analizy oświadczeń majątkowych za 2020 rok pracowników urzędu gminy oraz kierowników 

jednostek organizacyjnych. 
 

Pismo stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
 

Odczytała pismo z dnia 06.10.2021r. znak: IN-IV.414.210.2021, IN-IV.414.56.2021 Wojewody 

Warmińsko-Mazurskiego w sprawie analizy oświadczeń majątkowych za 2020 rok Wójta 

Gminy Lubomino i Przewodniczącej Rady. 
 

Pismo stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
 

Odczytała pismo z dnia 19.10.2021r. znak: 2802-SKA.4006.2.7.2021  Naczelnika Urzędu 

Skarbowego w Bartoszycach w sprawie analizy oświadczeń majątkowych za 2020 rok 

kierowników jednostek organizacyjnych, radnych oraz Wójta Gminy Lubomino i 
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Przewodniczącej Rady. 
 

Pismo stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
 

Następnie ogłosiła 15 minutową przerwę w obradach ( czas: 1:51:50 – 2:07:15) 

 

 

Ad.14. Informacja o działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
Pełny przebieg pkt 14 odzwierciedla transmisja z obrad (czas: 2:07:15 -  3:29:45) 

 

Wójt Gminy Andrzej Mazur odczytał informację o swojej działalności w okresie 

międzysesyjnym tj. pomiędzy XXVII (21.09.2021), a XXVIII (23.11.2021) Sesją Rady Gminy 

Lubomino  a następnie udzielał stosowanych wyjaśnień i odpowiedzi na pytania zadawane 

przez radnych do informacji. 

Informacja stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
 

Radny Robert Świtalski powiedział, że wniosek Radnego Dariusza Krysika na początku  

sesji był całkowicie zasadny. Uchwały, które radni podjęli dotyczą tego co Pan Wójt odczytał.  

Apelował do Przewodniczącej Rady Gminy, aby przygotowując porządek obrad kolejnych 

sesji punkty: sprawy różne i informację o działalności Wójta umieszczała na początku 

porządku obrad. Nie można podejmować uchwał nie mając informacji o działalności Wójta. 

Przypomniał, że na poprzedniej sesji zwołanej na wniosek Wójta radni nie mieli możliwości 

zadawania pytań do informacji, która została im podrzucona w związku z czym zadawał 

pytania do informacji o działalności Wójta  między XXV (23.06.2021) a XXVII (21.09.2021) 

Sesją Rady Gminy Lubomino. 

Odnośnie pkt. 5 w/w informacji „ W dniu  5 lipca podpisałem umowę na modernizację 

energetyczną budynków użyteczności publicznej oraz spotkałem się z Dyrektorem Firmy 

ZETO”, zwrócił się z pytaniem na jaką kwotę została podpisana umowa? 

 

Wójt Gminy Andrzej Mazur odpowiedział, że na kwotę około 6 500 000,00 zł. 
 

Radny Robert Świtalski odnośnie pkt. 9 informacji z XXVII Sesji RG  „W dniu 9 lipca 

uczestniczyłem w rozmowie kwalifikacyjnej na stopień nauczyciela kontraktowego w Zespole 

Szkół w Lubominie”  zwrócił się z pytaniem w jakiej roli występował Pan Wójt? 

 

Wójt Gminy Andrzej Mazur poinformował, że został zaproszony na spotkanie jako organ 

prowadzący. 
 

Radny Robert Świtalski odnośnie ptk.11 informacji z XXVII Sesji RG  „ W dniu 2 sierpnia 

spotkałem się z wykonawcą inwestycji drogowej w miejscowości Rogiedle” zwrócił się z 

pytaniem w jakim celu odbyło się spotkanie i co z niego wynikło? 

 

Wójt Gminy Andrzej Mazur odpowiedział, że spotkał się w bardzo ważnym celu z którego 

wynikały ważne sprawy. 
 

Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka zwróciła uwagę, że Radny Robert Świtalski nie 

zadaje pytań do bieżącej informacji. 
 

Wójt Gminy Andrzej Mazur zapytał czy Radny Robert Świtalski ma przygotowane pytanie 

czy dopiero czyta informację? Poinformował, że radny ma prawo między sesjami składać 
zapytania na piśmie na które otrzyma odpowiedź. 
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Radny Robert Świtalski kontynuował zadawanie pytań do informacji z poprzedniej sesji.  
1. Odnośnie pkt. 13 informacji „ W dniu 6 sierpnia brałem udział w radzie budowy 

inwestycji wodno-kanalizacyjnej” , zapytał w jakim charakterze Pan Wójt brał udział? 

2. Odnośnie pkt. 14 informacji „  W dniu I 1 sierpnia uczestniczyłem w konwencie Wójtów 

Lokalnej Grupy Działania ,,Warmiński Zakątek" w Dobrym Mieście” , zapytał w jakim 

temacie odbyło się spotkanie? 

 

Wójt Gminy Andrzej Mazur poinformował, że jeśli radny ma pytania do informacji o 

działalności Wójta między XXV (23.06.2021) a XXVII (21.09.2021) Sesją Rady Gminy 

Lubomino niech złoży je na piśmie. 
 

Radny Robert Świtalski zadał kolejne pytanie odnośnie pkt. 18 informacji z XXVII Sesji RG 

„W dniu 23 sierpnia pełniłem rolę przewodniczącego komisji kwalifikacyjnej na stopień 

nauczyciela mianowanego” , czy odbyło się to w naszej gminie? 

 

W związku z brakiem odpowiedzi zwrócił się z pytaniem w co Pan Wójt „gra”. Ma pytania do 

informacji na które Pan Wójt nie odpowiada. 
 

 

Wójt Gminy Andrzej Mazur wyjaśnił, że minęło dużo czasu i radny miał prawo zadać pytania 

Między XXVII a XXVIII sesją na które zostałyby radnemu udzielone odpowiedzi. 

Przypomniał, że Przewodnicząca Rady udzieliła głosu radnemu na temat bieżącej informacji. 

Na tę chwilę nie musi pamiętać co było dwa czy pięć miesięcy temu.  
 

Radny Robert Świtalski powiedział, żeby więc Pan Wójt niech nie ograniczał możliwość 
zadawania radnym pytań do informacji. Pan Wójt podczas XXVII sesji „podrzucił” informację 
o swojej działalności i radni chcieli o nią zapytać, co zostało im uniemożliwione. Zwrócił się z 

pytaniem czy udział w komisji kwalifikacyjnej Pana Wójta jako Przewodniczącego był 

dodatkowo płatny i czy odbyło się to w godzinach pracy? 

 

Wójt Gminy Andrzej Mazur odpowiedział, że na pewno nie tak płatne jak udział  radnych w 

pracach komisji. 
 

Radny Robert Świtalski odnośnie pkt. 24 informacji z XXVII Sesji RG „ W dniu 6 września 

wraz z Przewodniczącym Komisji Kultury, Oświaty i Promocji Gminy dokonałem objazdu 

placówek oświatowych” zapytał czy było to spotkanie towarzyskie czy objazd komisyjny? 

 

Wójt Gminy Andrzej Mazur odpowiedział, że na pewno nie było za to diety. 
 

Radny Robert Świtalski zapytał kiedy Pan Wójt miał urlop? 

 

Wójt Gminy Andrzej Mazur odpowiedział, że jest to jego sprawa. Praktycznie to 

urlopu nie miał. 
 

Radny Robert Świtalski stwierdził, że informacja z działalności Pana Wójta  z okresu trzech 

miesięcy została określone w 30 punktach na które chciał zadać pytania, ale odpowiedzi nie 

otrzymał. Poprzednia informacja kończy się 17 września  a obecna rozpoczyna się 30 września 

w związku z czym brakuje dwóch tygodniu, dlatego też dopytywał o urlop. 
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Radny Dariusz Krysik odnośnie pkt. 11 bieżącej informacji „ W dniu 25 października 

podpisałem akt notarialny Nr Rep. A 1068312021 warunkowa umowa sprzedaży 

niezabudowanej nieruchomości gruntowej działka nr 32 o pow. 0,4800 ha obręb Wolnica. 

Wartość nieruchomości wg wyceny rzeczoznawcy wyniosła: 7140,00 zł” zapytał skąd taka 

cena? 

 

Wójt Gminy Andrzej Mazur wyjaśnił, że przetarg na działkę odbył się bardzo dawno. Osoba, 

która wygrała przetarg zmarła. Obyło się więc postępowanie spadkowe i dopiero spadkobiercy 

przystąpili do podpisania aktu notarialnego. Sama transakcja została zawarta dużo wcześniej. 

Wartości nieruchomości musiała zostać, ponieważ było już po przetargu. 
 

Radny Dariusz Krysik odnośnie tego samego punktu informacji zapytał w jakim celu odbyło 

się spotkanie z Inspektorem Nadzoru Budowlanego w Starostwie Powiatowym w Lidzbarku 

Warmińskim. 
 

Wójt Gminy Andrzej Mazur odpowiedział, że spotkanie odbyło się  w sprawie dachu 

budynku gospodarczego przy urzędzie gminy, gdzie był eternit. Chciał dopytać o kilka rzeczy 

związanych z nadzorem. 

 
Radny Dariusz Krysik odnośnie pkt. 6 informacji w sprawach bieżących gdzie mowa o 

trwających pracach w świetlicach wiejskich w Bieniewie, Gronowie, Lubominie i Wapniku 

poinformował, że z tego co jemu wiadomo Sołtys miejscowości Wilczkowo również 
wnioskowała o remonty w świetlicy. 
 

Wójt Gminy Andrzej Mazur poinformował, że wszystkie prace remontowe jakie obecnie 

trwają  w świetlicach wiejskich w wymienionych miejscowościach odbywają się w ramach 

realizacji funduszu sołeckiego. 
 

Radny Adam Wieczorek zapytał czy można wiedzieć jaki był zakres prac wykonywanych w 

ramach funduszu sołeckiego w świetlicy wiejskiej w Lubominie? 

 

Wójt Gminy Andrzej Mazur odpowiedział, że prace są dopiero wykonywane. W ramach 

przeprowadzonego dwukrotnie przetargu, wyłoniony wykonawca wykona prace remontowe w 

świetlicach wiejskich do końca 2021 roku. Zakresy prac są określone przez sołectwa na tę 
chwilę dokładnie nie pamięta  ale wszystko jest do wglądu. 
 

Radny Adam Wieczorek zapytał o usuwanie folii rolniczych i innych odpadów pochodzących 

z działalności rolniczej ? - pkt. 2 informacji w sprawach bieżących. 
 

Wójt Gminy Andrzej Mazur powiedział, że wniosek otrzymał pozytywną opinię ale nie 

ma jeszcze podpisanej umowy z Narodowym Funduszem Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej. Problem jest z VAT-em. NFOŚiGW nie chce płacić VAT-u dlatego trzeba tak 

skonstruować umowę i płatność aby rolnik zapłacił swoja część plus VAT.   
 

Radny Adam Wieczorek odnośnie pkt. 12 informacji „ W dniu 4 listopada spotkałem się z 

Dyrektor Zakładu Opieki Zdrowotnej w Lidzbarku Warmińskim” zapytał czy spotkanie 

dotyczyło konkretnej sprawy? 

 

Wójt Gminy Andrzej Mazur odpowiedział, że spotkanie dotyczyło kilku spraw. Zarówno 

COVID-u jak i spraw inwestycyjnych szpitala. Przypomniał, że Rada Gminy Lubomino 

wyraziła akces do partycypowania w kosztach zakupu tomografu dla szpitala przez okres 5 lat. 
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Radny Adam Wieczorek zwrócił się z pytaniem czy na zarządzie „EKOWOD” w dniu 8 

listopada była omawiana konkretna inwestycja? 

 

Wójt Gminy Andrzej Mazur powiedział, że było rozstrzygnięcie przetargu na zakup nowej  

koparko-ładowarki . Dodał, że w tym roku zostanie zakończona budowa garaży. 
 

Radny Adam Chyżyński zabierając głos powiedział, że w informacji jest kilka punktów 

mówiących o tym, że Pan Wójt brał udział w radzie budowy inwestycji ,,Modernizacja 

energetyczna budynków użyteczności publicznej w Gminie Lubomino". Zapytał co to jest za 

rada? 

 

Wójt Gminy Andrzej Mazur poinformował, że dotyczy to dużej inwestycji, która jest 

realizowana w czterech miejscach. Jest trzech inspektorów z rożnych branż oraz są wykonawcy. 

Inspektorzy przyjeżdżają, sprawdzają prace na budowie, spotykamy się i rozmawiamy.  

Radny Rober Świtalski zapytał czy udział w radach budowy jest dodatkowo płatny? 

 

Wójt Gminy Andrzej Mazur odpowiedział, że radny nie musi się martwić dlatego, że nie 

bierze ani złotówki więcej niż rada jemu przeznaczyła. 

Radny Józef Karpiński poprosił o przybliżenie  pkt. 13 informacji „ W dniu 5 listopada 2021 

r. złożyłem wniosek o wsparcie dzieci i wnuków byłych pracowników PGR w rozwoju  cyfrowym. 

Przewidywana wartość projektu 619 500,00 zł.” 

Wójt Gminy Andrzej Mazur poinformował, że chodzi o program dla wnuków i dzieci byłych 

pracowników PGR. Wartość zakupu jednego laptopa to 3.500,00 zł. 

Joanna Karpińska – Koźlik inspektor UG dodała, że przewidywana wartość projektu wzięła 

się z przemnożenia 177 złożonych do gminy wniosków razy cena jednostkowa maksymalna 

zakupu laptopa tj. 3.500,00 zł. Kwotę podzielono na 2.800,00 zł. zakup samego sprzętu i 700,00 

zł wartość oprogramowania. W dniu złożenia oświadczenia dokument potwierdzający fakt 

zatrudnienia w byłym gospodarstwie rolnym nie był dokumentem obligatoryjnym w związku z 

czym część dokumentów została przyjęta bez dokumentów potwierdzających ten fakt. Po 

złożeniu wniosków przez wszystkie jednostki przyszły wytyczne z Ministerstwa , aby do 16 

grudnia 2021 roku złożyć zaktualizowany wniosek w którym zostaną ujęte jedynie te 

oświadczenia, które maja potwierdzenie w dokumentach potwierdzających fakt zatrudnienia na 

terenie byłego gospodarstwa rolnego. Informacja na ten temat zostanie upubliczniona na stronie 

Urzędu Gminy oraz przekazana do placówek oświatowych. 

Radny Jarosław Łosiewicz zapytał o pkt. 8 informacji w sprawach bieżących  tj. ponownego  

przystąpienia do realizacji zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

gminy Lubomino obrąb Rogiedle? 

Wójt Gminy Andrzej Mazur wyjaśnił, że gmina zaskarżyła decyzję Wojewody do sądu. Sąd 

decyzję Wojewody podtrzymał w związku z czym trzeba przystąpić ponownie do zmiany planu 

uwzględniając wszystkie uwagi Wojewody. Nie wiążą się z tym żadne koszty. 

Radny Jarosław Łosiewicz odnośnie pkt. 16 informacji tj. odbioru końcowego inwestycji 

wodno - kanalizacyjnej w dniu 16 listopada zapytał czy chodzi o hydrofornie w miejscowości 

Rogiedle? Kto był wykonawcą? Jaka był kwota? Czy jest gwarancja na odwierty? 

Wójt Gminy Andrzej Mazur odpowiedział, że dotyczy to hydroforni w Rogiedlach 
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wykonawcą była Firma „PYZAK” z Lidzbarka Warmińskiego. Kwota inwestycji to około  3 

mln zł. Były dwa nowe odwierty, nowy dach, cała nowa aparatura, nowe zasilanie, są dwa 

zbiorniki retencyjne i inna technologia niż była do tej pory. Trzy odwierty są dla mieszkańców 

i dwa wodociągi. Hydrofornie w Rogiedlach i Wilczkowie będą się w dalszym ciągu wspierały. 

Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka zapytała, czy miejscowość Świękity też jest ujęta 

w projekcie? 

Wójt Gminy Andrzej Mazur powiedział, że w Świękitach jest oczyszczalnia przydomowa, 

więc całej miejscowości nie obejmie. W związku z otrzymanymi zaleceniami z Wojewódzkiego 

Inspektoratu Ochrony Środowiska, aby kończyć już pracę oczyszczalni w miejscowości Biała 

Wola w dniu jutrzejszym na spotkaniu z projektantem i kierownikiem EKOWOD-u będzie 

rozmawiał jak przepompować ścieki z Białej Woli do Ełdyt Wielkich i być może uda się przez 

miejscowość Świękity co rozwiązałoby całą sytuację. Gmina otrzymała dodatkowe środki na 

kanalizację z budżetu państwa i w przyszłym roku może uda się wszystko naprawić. 

Radny Jarosław Łosiewicz zapytał o okres gwarancji hydroforni? 

Wójt Gminy Andrzej Mazur poinformował, że w tej chwili nie pamięta ale sprawdzi i 

odpowie. 

Radny Damian Przybyszewski zwrócił się z pytaniem, czego dotyczyły i jaki był wynik 

sprawy w Sądzie Rejonowym w Lidzbarku Warmińskim w dniu 1 października o której mowa 

w pkt. 2 informacji oraz sprawy w Sądzie Okręgowym w Olsztynie w dniu 6 października o 

której mowa w pkt. 4 informacji. 

Wójt Gminy Andrzej Mazur odpowiedział, że jedna dotyczyła wysypanej mieszanki na drogę 
przez rolnika i uszkodzonego drutu - sprawa jest na korzyści gminy. Druga dotyczy wywróconej 

przyczepy obornika – sprawa jest w toku. 

Radny Damian Przybyszewski odnośnie zarządzenia nr 0050.61.2021w sprawie ustalenia 

maksymalnego wynagrodzenia kierowników jednostek organizacyjnych Gminy Lubomino  

zapytał jakie są kwoty maksymalne? 

Wójt Gminy Andrzej Mazur powiedział, że trzeba sprawdzić w zarządzeniu, bo dokładnie 

nie pamięta. Kwoty trzeba co pewien czas podnosić. Zarządzenie ustala maksymalne co nie 

znaczy, że takie wynagrodzenia wszyscy mają. 

Radny Robert Świtalski odnośnie pkt. 3 informacji „ W dniu 5 października uczestniczyłem 

w posiedzeniu Zarządu i Konwentu Wójtów i Burmistrzów LGD ,,Warmiński Zakątek" w 

Lidzbarku Warmińskim”, zapytał czego dotyczyło spotkanie i co pozytywnego wynikło z tego 

spotkania dla gminy i mieszkańców? 

 

Wójt Gminy Andrzej Mazur udzielając odpowiedzi poinformował, że podczas spotkania 

omawiano sprawy bieżące Lokalnej Grupy Działania „Warmiński Zakątek”. Funkcjonowania 

w przyszłym  okresie finansowym, obecnej sytuacji finansowej oraz jakie zadania będą stały 

przed LGD.   
 

Radny Robert Świtalski zabrał głos na temat wniosku jaki złożył w dniu18 października do 

Pana Wójta o natychmiastową wypłatę zaległych diet członkom Komisji Kultury, Oświaty i 

Promocji Gminy za posiedzenie w  marca ubiegłego roku. Zapytał o efekt złożonego wniosku? 

 

Wójt Gminy Andrzej Mazur odpowiedział, że tak jak już mówił wcześniej iż tego nie 

podpisze. Dodał, że ma pewne zasady których nie łamie i nie lubi wyłudzania pieniędzy. Pan 
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Radny wówczas jako przewodniczący tej komisji przekonywał o konieczności zorganizowania 

spotkania w związku z COVID-em z czwartku na piątek. Poprosił radnego o przesunięcia 

terminu na poniedziałek i zrobiła się z tego komisja nie spotkanie.  
 

Radny Robert Świtalski poinformował, że w odpowiedzi na swój wniosek dostał pismo od 

Pani Sekretarz, że  wypłata diet członkom Komisji Kultury, Oświaty i Promocji Gminy 

Lubomino za posiedzenie w dniu 16 marca 2020 roku nastąpi do końca października 2021 roku 

z godnie z listą obecności. Pismo Pani Sekretarz podpisała jak widnieje na pieczątce z 

upoważnienia Wójta. W związku z czym rozumie, że pieniądze wypłacono z upoważnienia 

Pana Wójta i oczekiwałby przeprosin za wszystkie obelgi i insynuacje jakie Pan Wójt w jego 

stronę skierował. Dodał, że jest to potwierdzeniem również tego, że budżet nie grał. 
 

Kolejno zwrócił się z pytaniem do pkt. 15 informacji czego dotyczyła narada wójtów i 

burmistrzów powiatu lidzbarskiego ze Starostą Powiatu Lidzbarskiego, Marszałkiem 

Województwa Warmińsko - Mazurskiego oraz Wojewodą Warmińsko - Mazurskim w dniu 10 

listopada oraz co przyniosła dla gminy i mieszkańców? 

 

Wójt Gminy Andrzej Mazur poinformował, że spotkanie dotyczyło współpracy w roku 2022, 

określenia finansowania rożnych wspólnych przedsięwzięcie wójtów, burmistrzów i starosty, 

współpracy z Marszałkiem Województwa Warmińsko-Mazurskiego oraz sytuacji bieżącej w 

starostwie, województwie i w poszczególnych gminach 

 

Radny Robert Świtalski odnośnie pkt. 3 informacji w sprawach bieżących „  Gmina Lubomino 

w dniu 22.10.2021 r. zawarła umowę z nowym wykonawcą na: opracowanie aktualizacji 

gminnej ewidencji zabytków Gminy Lubomino oraz Gminnego programu opieki nad zabytkami 

na lata 2022-2025. Termin realizacji opracowania do dnia 15.12.2021 r. Kwota: 7.800,00 zł.”, 

zapytał  co to znaczy, że jest to nowy program i ile potencjalnych wykonawców złożyło ofertę? 

 

Wójt Gminy Andrzej Mazur odpowiedział, że zawarcie umowy z nowym wykonawcą nie 

oznacza, że jest to nowy program. W ubiegłym roku bądź wcześniej była już podpisana umowa 

z jednym wykonawcą i były zaplanowane środki finansowe na opracowanie programu. 

Dokument był już przygotowany w 80% ale firma przestała funkcjonować, nie było z nią 
kontaktu. W związku z powyższym zawarto umowę z nową firmą, która dokończy program 

opieki nad zabytkami. Jest on gminie potrzebny chociażby po to, aby parafie dysponujące 

zabytkami mogły starać się o pozyskanie środków finansowych na ten cel. 
 

Radny Robert Świtalski zapytał czy gmina zapłaciła za początkowy etap prac poprzedniej 

firmie? 

 

Wójt Gminy Andrzej Mazur poinformował, że gmina nie poniosła żadnych kosztów. 
 

Radny Robert Świtalski odnośnie pkt. 4 informacji w sprawach bieżących ” Ze środków 

funduszu soleckiego w wysokości 18.620,00 zł brutto wykonano wiatę drewnianą o wymiarach 

4,5 m x 6,5 m z dachem dwuspadowym krytym gontem, posadzka betonowa, wysokość ścian 2,2 

m, wysokość całkowita 3,5 m, w m. Biała Wola” , zapytał co było powodem nie doprowadzenia 

tam energii elektrycznej? 

 

Wójt Gminy Andrzej Mazur odpowiedział, że nie wie. Trzeba pytać Panią Sołtys i zebrania 

wiejskiego w miejscowości Biała Wola. Fundusz sołecki rozdysponowany jest podczas zebrań 

wiejskich. 
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Radny Robert Świtalski odnośnie pkt. 7 informacji w sprawach bieżących „ W dniu 

19.11.2021 r. podpisano umowę na opracowanie projektu analizy zagrożeń, w tym identyfikacji 

miejsc, w których występuje zagrożenie dla bezpieczeństwa osób wykorzystujących obszar 

wodny do pływania, kąpania się, uprawiania sportu lub rekreacji. Kwota opracowania 980 zł 

netto, termin 31.12.2021 r. „ , zapytał według jakich kryteriów i ustaleń zimą będzie się ktoś 
zastanawiał nad zagrożeniami wynikającymi z korzystania z wody? Czy nie zasadne jest 

przygotowywanie takiego opracowania letnia porą? 

 

Wójt Gminy Andrzej Mazur powiedział, że zimą niektórzy też morsują. Analiza zagrożeń 
dotyczy korzystania z wody w okresie całego roku. Jest to wymóg ustawowy, który należy 

spełnić. Nie ma różnicy czy zostanie to przygotowane zimą czy w lecie. 
 

Joanna Karpińska-Koźlik inspektor UG dodała, że analizę zagrożeń przygotowuje Wodne 

Pogotowie Ratunkowe, więc jest to instytucja, która najlepiej wie jakie zagrożenia spotkają nas 

w ziemie czy w lecie, wiosną czy jesienią na kąpieliskach. 
 

Radny Robert Świtalski zwrócił się z pytaniem w jakim zakresie został zrealizowany fundusz 

sołecki sołectwa Ełdyty Wielkie? 

 

Wójt Gminy Andrzej Mazur odpowiedział, że na dzień dzisiejszy nie ma takiej wiedzy i musi 

to sprawdzić. 
 

Radny Robert Świtalski zapytał czy Pan Wójt wie jak wygląda sytuacja po odmulaniu rowów 

w miejscowości Ełdyty Małe? 

 

Wójt Gminy Andrzej Mazur odpowiedział, że nie wie ponieważ tam nie był. Natomiast 

pracownik z pewnością pojedzie i sprawdzi. Dodał, że gminna jest tylko droga i odmulany 

może być jedynie przepust pod drogą. To co jest przed i za drogą ma swoich właścicieli. 
 

Radny Robert Świtalski stwierdził, że woda ze wsi musi spływać bo zagraża innym 

budynkom. Nie chodzi o to, aby odmulić tylko ten rów, a woda dalej stoi,  ale po to, aby mogła 

popłynąć dalej. 
 

Wójt Gminy Andrzej Mazur wyjaśnił, że aby woda mogła popłynąć właściciel gruntu, który 

jest dalej musi odmulić rów. 
 

Radny Robert Świtalski zapytał o możliwości zainterweniowania w tej sprawie? 

 

Wójt Gminy Andrzej Mazur poinformował, że można interweniować w Wodach Polskich, 

które winny zmusić właściciela gruntu do odmulenia rowu. Poinformował, że sprawą zajmował 

się Pan Ireneusz Gołębiewski w związku z czym,, jak wróci z urlopu, Pan Radny Robert 

Świtalski dostanie informację czy interweniował dalej. 
 

Radny Jarosław Łosiewicz odnośnie pkt. 19 informacji zapytał kto otrzymał nagrodę 
Marszałka Województwa Warmińsko-Mazurskiego za osiągnięcia w dziedzinie pomocy i 

integracji społecznej? 

 

Wójt Gminy Andrzej Mazur odpowiedział, że nagrodę otrzymała Kierownik 

Środowiskowego Domu Samopomocy w Wolnicy. 
 

Radny Robert Świtalski zapytał na czyj wniosek została przyznana nagroda? 
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Wójt Gminy Andrzej Mazur poinformował, że na jego wniosek. 
 

Radny Jarosław Łosiewicz zwrócił się z pytaniem jaka była różnica w kwocie inwestycji 

pomiędzy ofertą, która wygrała, a drugą z koli na pokrycie dachu budynku magazynowo - 

garażowego przy Urzędzie Gminy Lubomino? 

 

Wójt Gminy Andrzej Mazur odpowiedział, że różnica wyniosła około 300,00 zł. Przetarg 

wygrało Przedsiębiorstwo Robót Drogowo - Budowlanych z Ornety nazwy drugiej firmy z 

Ornety, która brała udział w przetargu nie pamięta.   
 

Radny Józef Karpiński zapytał czego dotyczyło spotkanie z Dyrektor Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Lidzbarku Warmińskim? 

 

Wójt Gminy Andrzej Mazur poinformował, że rozmawiano na temat inwestycji w szpitalu. 

Wzroście ilości łózek COVID-owych. Dodał, że w Gminie Lubomino jest niski poziom osób  

zaszczepionych przeciwko COVID-19. 
 

Radny Jarosław Łosiewicz zapytał jakie są procedury, jeśli chciałby się zaszczepić w Gminie 

Lubomino? 

 

Wójt Gminy Andrzej Mazur wyjaśnił, że Pani Dyrektor Zakładu Opieki Zdrowotnej prosiła, 

aby poprzez sołtysów zorientować się, ile jest chętnych osób na szczepienia. Jeśli będą chętni 

mobilne punkty szczepień zostaną wyznaczone w świetlicach i będzie możliwość zaszczepienia 

się jednorazową dawką Johnson &Johnson. 
 

Radny Dariusz Krysik zapytał czy inwestycje fotowoltaiczne są już zakończone i czy w 

umowach mówi się o późniejszej utylizacji tj.: po 25 latach? 

 

Wójt Gminy Andrzej Mazur odpowiedział, że nie jest jeszcze zakończona inwestycja na 

budynku Urzędu Gminy. Na razie nie mówi się nic o utylizacji. Stwierdził, że do tego czasu 

zostanie już coś wymyślone. Poinformował, że gmina otrzymała środki finansowe z Programu 

Inwestycji Strategicznych Rządowego Funduszu Polski Ład w ramach którego składała trzy 

wnioski. Udało się pozyskać środki jedynie na budowę świetlicy w Gronowie i tam też zostanie 

zrobiona fotowoltaika. 
 

Radny Dariusz Krysik zwrócił się z pytaniem, czy świetlica w m. Wilczkowo po podziale 

będzie również podlegała takiej inwestycji? 

 

Wójt Gminy Andrzej Mazur powiedział, że jedyny problem jest taki, że świetlica nie ma 

dachu i nie ma gruntu. Jeżeli uda się to technicznie zrobić, prace zostaną rozpoczęte. 
 

Radny Robert Świtalski zwrócił się z pytaniem, ile gmina złożyła wniosków w ramach 

Rządowego Funduszu Polski Ład i co z tego wyszło? 

 

Wójt Gminy Andrzej Mazur odpowiadając poinformował, że gmina mogła złożyć 
maksymalnie trzy wnioski i tyle też złożyła. Składano również wniosek na drogi w 

miejscowościach popegeerowskich tj. Biała Wola, Ełdyty Wielkie, Świękity i Zajączki. Kolejny 

wniosek dotyczył transportu niskoemisyjnego zakupu dwóch autobusów hybrydowych. Trzeci 

dotyczył budowy świetlicy w miejscowości Gronowo. 
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Joanna Karpińska-Koźlik inspektor UG dodała, że 16 lipca 2021 roku gmina złożyła 

wszystkie trzy wnioski, a otrzymała kwotę 1.045 000,00 zł z 5% wkładem własnym na 

inwestycje pod nazwą montaż odnawialnych źródeł energii w obiektach użyteczności 

publicznej w Gminie Lubomino wraz z budową świetlicy wiejskiej w Gronowie. 
 

Radny Robert Świtalski stwierdził, że wnioski może nie były do końca trafione skoro 

okoliczne gminy pozyskały duże środki finansowe, a nasza gmina nie. 
 

Joanna Karpińska-Koźlik wyjaśniła, że ciężko mówić o tym czy wniosek był trafiony czy nie 

w związku z tym, że  poza nazwą inwestycji nie ma w nim nic więcej. Nie ma więc żadnych 

obiektywnych przesłanek, które mówiłyby o tym, że gmina źle coś uzasadniła. 
 

 

Radny Adam Wieczorek zapytał o zrządzenia: 

Nr 0050.66.2021 w sprawie organizacji i powołania służb stałego dyżuru w Urzędzie Gminy 

Lubomino na potrzeby podwyższania gotowości obronnej państwa; 

Nr 0050.67.2021 w sprawie wprowadzenia "Instrukcji i postępowania na wypadek sytuacji i 

podejrzenia popełnienia przestępstwa prania pieniędzy lub finansowania terroryzmu". 
 

Wójt Gminy Andrzej Mazur odpowiedział, że przepisy narzucają obowiązki opracowania 

takich uregulowań. 
 

 

Radny Robert Świtalski zapytał co dzieje się w świetlicy wiejskiej w miejscowości Rogiedle? 

Ile to kosztuje gminę? 

 

Wójt Gminy Andrzej Mazur powiedział, że w tej chwili nie odpowie ile to wyniosło. Dużo 

prac zostało zrobionych społecznie. Stwierdził, że wyjdzie to dużo taniej niż świetlica w 

Wolnicy czy w Gronowie. Po zbilansowaniu wszystkiego na koniec będzie można wszystko 

porównać. 
 

Radny Robert Świtalski zwrócił się z pytaniem co się stało ze świetlicą która została 

postawiona w miejscowości Rogiedle już dawno i nigdy nikt z niej nie korzystał? 

 

Wójt Gminy Andrzej Mazur poinformował, że po zakupie ala świetlicy przez sołtysa została 

zrobiona dokumentacja, żeby ją adaptować. Jeśli miała służyć mieszkańcom musiała spełniać 
określone warunki. Teraz własnym funduszem sołectwo przez kolejne dwa, trzy lata próbuje to 

zrobić. 
 

Radny Robert Świtalski stwierdził, że całe szczęście, iż jest fundusz sołecki, bo w 

przeciwnym razie co by się stało z tą budową? 

 

Wójt Gminy Andrzej Mazur powiedział, że według niego biorąc pod uwagę zaciągnięte 

kredyty na inwestycje drogowe oraz fakt, że budżet jest ciężki do spięcia fundusz sołecki na te 

chwilę nie jest najlepszym funduszem.   

 

Radny Dariusz Krysik zabierając głos stwierdził, że fundusz sołecki zarabia. Przez dwa lata 

do budżetu wpłynęło 100 tyś. zł. 

 

Wójt Gminy Andrzej Mazur poinformował, że za to wydano 700 tyś. zł. na fundusz sołecki. 
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Ponadto, gdyby nie 2 mln kredytu nie zrobiono by drogi za kwotę 6 mln. zł. 

 

Radny Dariusz Krysik stwierdził, że w większości, gdyby sołectwa nie robiły inwestycji z 

funduszu sołeckiego przychodziłyby i tak do gminy po pomoc. 

 

Wójt Gminy Andrzej Mazur zabierając głos poinformował, że niektórzy radni głosowali 

dzisiaj przeciwko zmianom w uchwale budżetowej, gdzie były również przewidziane środki na 

stypendia dla uczniów. Pan Radny Robert Świtalski, jako przewodniczący rady rodziców 

głosuje przeciwko temu, aby dać uczniom stypendia. Poprosił, aby radni patrzyli czasami na to 

co robią. Uczniowie pracowali cały rok, dostali stypendia, a część radnych jest przeciw. 

 

Radny Dariusz Krysik wyjaśnił, że od początku jak są w radzie chcieli, aby wszystkie sprawy 

w budżecie od siebie rozdzielać ponieważ za niektórymi zmianami w budżecie są „za", a za 

niektórymi są "przeciw". W budżecie nie jest to, niestety, rozdzielone. 

 

 

 

 

Ad.15. Wolne wnioski, informacje i oświadczenia oraz interpelacje i zapytania.  
Pełny przebieg pkt 15 odzwierciedla transmisja z obrad (czas: 3:29:45 -  4: 16:20) 

  

Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka odczytała: 

1. Petycję z dnia 14 października 2021 roku w sprawie budowy chodnika w miejscowości 

Ełdyty Wielkie. 

2. Petycję z dnia 15 października w sprawie budowy przystanku autobusowego w 

miejscowości Ełdyty wielkie. 

 

Petycje stanowią załączniki nr 19 i 20 do protokołu.  
 

Radny Adam Wieczorek poruszył temat swojego wniosku o remont masztów przed 

budynkiem Gminnej Biblioteki Publicznej w Lubominie oraz Ochotniczej Straży Pożarnej. 
 

Wójt Gminy Andrzej Mazur wyjaśnił, że nie decyduje o tym co się dzieje w straży czy 

bibliotece. Wszystko kieruje się swoimi zasadami. Biblioteka ma swój budżet. Pani Kierownik  

powinna wystąpić z wnioskiem o środki finansowe do urzędu. Zobaczyć czy wystarczy 

naprawić obecny maszt, czy trzeba zakupić nowy. Po to są kierownicy, żeby pewne rzeczy 

rozwiązywali. Wniosek Radnego Adama Wieczorka został skierowany do właściwych osób, 

które za to odpowiadają. 
 

Radny Robert Świtalski stwierdził, że koszty remontu masztu zarówno przed Gminną 
Biblioteką Publiczną w Lubominie oraz Ochotnicza Strażą Pożarna są niewielkie. 

 

Radca Prawny Marzena Sulikowska zabierając głos powiedziała, że Gminna Biblioteka 

Publiczna to odrębny podmiot, który ma własną osobowość prawną. Jednostki organizacyjne 

są różne. Biblioteka ma własny budżet i korzysta z dotacji podmiotowych i za wszystko 

odpowiada kierownik jednostki. Jednostki organizacyjne jakimi są szkoły nie mają osobowości 

prawnej. 

 

Wójt Gminy Andrzej Mazur dodał, że Ochotnicza Straż Pożarna również nie podlega 

Wójtowi. 



str. 26 

 

 

Radny Dariusz Krysik  zabierając głos powiedział, że przez trzy lata Pan Wójt nie był ani razu 

na objeździe dróg przez Komisję Rolnictwa pomimo zaproszeń, dlatego też może nie ma 

wiedzy jakie są potrzebne finanse na remonty i bieżące utrzymania dróg, tak aby uniknąć spraw 

sądowych i nie potrzebnych kosztów. Stan dróg w dalszym ciągu jest kiepski. W połowie drogi 

są już między innymi wyremontowane, ale wiele jest dróg wymagających bieżącego 

utrzymania.  Dodał, że nie widzi zainteresowania ze strony Wójta, aby chociaż raz w roku to 

obejrzeć. 
 

Wójt Gminy Andrzej Mazur stwierdził, że jest to nie prawdą. Gdyby nie pandemia brałby 

udział w objeździe dróg przez Komisję Rolnictwa. Sam swoim samochodem, który ma niskie 

podwozie objeżdża wszystkie drogi gruntowe, które może przejechać. Drogi są różne, zarówno 

publiczne i wewnętrzne, które nie podlegają żadnym normom jeśli chodzi o dojazd. Drogi 

wewnętrzne są drogami gruntowymi i są najtrudniejszymi drogami, po których obecnie jeździ 

ciężki sprzęt. Co roku przez ostatnie kilka lat średnio 20-30% zwiększano środki finansowe na 

bieżące utrzymanie dróg do czasu realizacji inwestycji drogowych. Obecnie  nie może pozwolić 
na to, aby zamknąć szkołę ze wglądu na to, że trzeba zrobić drogę. Wydatki bieżące na bieżące 

utrzymanie dróg są z tej samej puli środków co wydatki na oświatę. Jeśli jest zmniejszona 

subwencja i brakuje na oświatę trzeba zabrać środki z dróg.  

 

Radny Dariusz Krysik zwrócił się z pytaniem, czy kredyt zaciągnięty był tylko na drogi? 

 

Wójt Gminy Andrzej Mazur odpowiedział, że na same drogi zaciągnięto kredyt 2 mln. zł. i 

trzeba to teraz spłacać. Inflacja rośnie i trzeba będzie spłacać większe odsetki za kredyt. 

 

Radny Dariusz Krysik dodał, że w jego odczuciu jesteśmy gminą rolniczą. Z czego głównie 

gmina  się utrzymuje? 

 

Wójt Gminy Andrzej Mazur odpowiedział, że obecnie głównie wpływy do budżetu pochodzą 
z  podatku od nieruchomości, podatku rolnego oraz podatku dochodowego. 

 

Radny Dariusz Krysik powiedział, że o rolnikach pada tylko stwierdzenie, że psują drogi bo 

mają ciężki sprzęt. Zwrócił się z pytaniem do Pana Wójta, czy nie sądzi, że można byłoby 

chociaż zrobić dożynki w ramach podziękowań za ich ciężką pracę i za to, że utrzymują gminę? 

 

Wójt Gminy Andrzej Mazur odpowiedział, że jak tylko sytuacja pozwoli to dożynki będą. W 

tym roku nie przygotowaliśmy się do organizacji dożynek. Organizacja dożynek rozpoczyna 

się już w miesiącu maju bądź czerwcu. Jeśli w przyszłym roku się okaże, że nie będzie pandemii 

i obostrzeń to je zorganizujemy. Umowy z wykonawcami podpisuje się dużo wcześniej. 

 

Radny Dariusz Krysik dodał, że na powiatowych dożynkach gminę reprezentowały dwa 

stowarzyszenia. Pan Wójt podszedł do stoiska z miejscowości Wolnica, a do stoiska Wilczkowa 

już drugi raz z kolei nie podszedł. 

 

Wójt Gminy Andrzej Mazur wyjaśnił zaistniałą sytuację, za którą przeprosił mieszkańców 

Wilczkowa. 

 

Radny Damian Przybyszewski zapytał czy wiadomo coś w sprawie odszkodowań dla 

mieszkańców miejscowości Wapnik po nawałnicy jaka przeszła w licu bieżącego roku? 
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Wójt Gminy Andrzej Mazur odpowiedział, że nie odpowie na to pytanie, ponieważ gmina się 
tym nie zajmuje. Wnioski były kierowane dalej. 

 

Radny Damian Przybyszewski zwrócił się z pytaniem, czy w najbliższym czasie jest 

planowana inwestycja typu sieć kanalizacyjna w stronę miejscowości Bieniewo - Wolnica.  

Jeżeli nie, to czy są możliwe dofinansowania na przydomowe oczyszczalnie? 

 

Wójt Gminy Andrzej Mazur powiedział, że nie wie co będzie w nowej perspektywie . Gmina 

dostała 900 tyś. zł na kanalizację, ale tak jak już wspomniał, w pierwszej kolejności chciałby 

zabezpieczyć miejscowość Biała Wola dlatego, że tą oczyszczalnie trzeba zamknąć. Chciałby, 

aby również miejscowość Świękity na tym skorzystała. Jeżeli będzie się pojawiało 

dofinansowanie z inwestycji strategicznych to powoli można zacząć planować dalsze działania 

z tym, że możliwości gminy w zakresie przerabiania inwestycji są ograniczone.  

 

Radny Robert Świtalski w związku z sytuacją na granicy polsko - białoruskiej, gdzie są  
również mieszkańcy Gminy Lubomino zaproponował przyjąć przez radę poprzez aklamację 
Deklarację Solidarności z Polskimi  Służbami Mundurowymi. Deklarację zaproponował 

przesłać do straży granicznej, policji i wojska polskiego. 

 

Deklaracja stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

Deklaracja została podpisana przez wszystkich radnych obecnych na sesji. 

 

 

Ad.16. Zamknięcie obrad. 
Pełny przebieg pkt 16 odzwierciedla transmisja z obrad (czas: 4:16:20- 4:16:30) 

  

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka dokonała zamknięcia 

XXVIII  Sesji Rady Gminy Lubomino. 

 

 

 

Protokolant:       Przewodnicząca Rady Gminy 

 

Ilona Basałygo            Izabela Czaplicka 

 

 


